



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

**2022 NATIONAL CHAMPIONSHIPS AWARDED TO
RACQUETBALL QUÉBEC**

**LES CHAMPIONNATS NATIONAUX DE 2022 SONT ATTRIBUÉS À
RACQUETBALL QUÉBEC**



Photo: Racquetball Canada / Andre Forget

Let's reconnect in Brossard!

Racquetball Canada is excited to announce that the 2022 National Championships will be held in Brossard from May 24 to 28, 2022. The tournament is being hosted by Racquetball Québec at Sani Sport Brossard.

The 2022 championships will be the first chance to bring players of all ages and skill levels from across Canada together for a national tournament since May of 2019. We have used the time away from active competition to take positive steps forward, including the completion of a competition review. This, combined with recent scoring and rule changes, allows for improvements to the format for nationals that will increase the opportunity for a better competitive and social experience and remove some of the barriers to participation.

The overall goal is to amplify meaningful competition. Highlights of the changes include:

- The National Championships and Junior National Championships will run concurrently.
- The event has been shortened and will now run over 5 days.
- Doubles and singles matches will be played on the same day.

- The singles draws will be pool play followed by an elimination round.
- Revisions have been made to the age and skill divisions.

An exciting change for junior age athletes is that there will now be a 21 and Under age division. This change comes as a result of the International Racquetball Federation's decision to add this age division to the Junior World Championships. It's a very positive step forward for the development of young athletes.

We will announce when the official registration site is launched. The site will include full details on the tournament format as well as parameters about the age and skill divisions. Host hotel information will also be made available shortly!

We hope to see you in Brossard this May as we come together to celebrate our return to sport and to champion changes that will help our sport rebuild its foundation across Canada. For detailed information about the Nationals Tournament format [click here](#). For information about the Singles Pool Play format [click here](#).

For more information contact:

[Jen Saunders](#)

Racquetball Canada High Performance Director

Retrouvons-nous à Brossard!

Racquetball Canada est heureuse d'annoncer que les Championnats nationaux de 2022 auront lieu à Brossard du 24 au 28 mai 2022. Le tournoi sera organisé par Racquetball Québec au Sani Sport Brossard.

Les Championnats de 2022 constitueront la première occasion où seront réunis des joueurs de tous les âges et de toutes les compétences de tout le Canada pour un tournoi national depuis mai 2019. Nous avons profité de cette période d'absence de compétition active pour prendre des mesures positives, et nous avons notamment terminé un examen des compétitions. Ceci, combiné aux récents changements de pointage et de règles, permet d'apporter des améliorations au format des Championnats nationaux en offrant une meilleure expérience compétitive et sociale et en éliminant certains des obstacles à la participation.

L'objectif global est de rendre la compétition plus significative. Voici les points saillants de ces changements :

- les Championnats nationaux et les Championnats nationaux juniors se dérouleront simultanément;
- l'événement a été raccourci et se déroulera désormais sur 5 jours;
- les matchs de double et de simple seront joués le même jour;
- la formule des simples sera une poule suivie d'une ronde éliminatoire;
- des révisions ont été apportées aux divisions d'âge et d'habileté.

Un changement à noter pour les athlètes d'âge junior est qu'il y aura désormais une division des 21 ans et moins. Ce changement fait suite à la décision de la Fédération internationale de racquetball d'ajouter cette division d'âge aux Championnats du monde junior. C'est un pas en avant très positif pour le développement des jeunes athlètes.

Nous annoncerons la date de lancement du site officiel d'inscription. Le site offrira tous les détails sur le format du tournoi ainsi que les paramètres concernant les divisions d'âge et d'habileté. Les informations sur l'hôtel hôte seront également disponibles sous peu!

Nous espérons vous voir à Brossard en mai prochain alors que nous nous rassemblerons pour célébrer notre retour au racquetball, et pour mettre en oeuvre les changements qui aideront notre sport à rebâtir ses fondations dans tout le Canada.

Pour des informations détaillées sur le format des tournois nationaux, [cliquez ici](#). Pour des informations sur le format des poules de simple, [cliquez ici](#).

Pour plus d'informations, veuillez communiquer avec :

[Jen Saunders](#)

Directrice de la haute performance de Racquetball Canada

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!